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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Minister van Economische Zaken over 
mogelijke gasboringen bij Woudsend (ingezonden 5 juni 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Gasput bij Woudsend toch in beeld bij 
Vermilion»?1 

Vraag 2
Bent u ervan op de hoogte dat de provincie Friesland zich heeft uitgesproken 
tegen nieuwe gasboringen en daarom ook niet mee zal werken aan nieuwe 
aanvragen?2 Zo ja, hoe kijkt u tegen deze uitspraak aan en wat is uw reactie 
hierop? 

Vraag 3
Acht u de gasboringen bij Woudsend noodzakelijk? Zo ja, waarom? 

Vraag 4
Wethouder Akkerman van de gemeente Súdwest-Fryslân geeft aan dat 
ondanks het onderzoeken van de gasput deze niet in beeld is voor winning; is 
deze aanname correct? Wat is volgens u het doel van het onderzoek naar de 
gasput? 

Vraag 5
Hoe zou u omgaan met de case-Woudsend wanneer de grotere invloed van 
lagere overheden op gaswinning is vastgelegd in de Mijnbouwwet?

1 «Gasput bij Woudsend toch in beeld bij Vermilion» uit de Leeuwarder Courant van 28 mei 2015
2 «Provincie: Geen nieuwe gasboringen» uit de Leeuwarder Courant van 12 februari 2015
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